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Hoge bomen…, van Acer tataricum ginnala tot Acer freemanii Jeffersred 
 
 
4 juli 2024 
 
Geacht college, 
 
Op 1 april 2021 heeft de fractie van Democraten Hilversum vragen gesteld over de bomen 
die worden aangeboden aan wethouders bij hun afscheid. U stelde in uw beantwoording van 
29 april 2021 dat u gezien de hoge omloopsnelheid van wethouders in Hilversum gestopt 
bent met deze mooie traditie, die gefinancierd wordt met gemeenschapsgeld.  
 
Vanzelfsprekend hebben wij waardering voor uw keuze zuinig om te gaan met 
gemeenschapsgeld. Want inmiddels zijn er alweer drie wethouders van het politieke toneel 
verdwenen en zo kan je wel bezig blijven.  
 
Niettemin denken wij dat er voldoende aanleiding is om uw keuze te heroverwegen. Immers, 
u kunt het planten van bomen voor de afgetreden wethouders ook zien als onderdeel van het 
door de raad op 7 december 2022 vastgestelde Programma Groen. Niet alleen bevordert u 
daarmee de biodiversiteit, maar u vervult ook een voorbeeldfunctie voor de inwoners die zo 
hopelijk gestimuleerd worden om zelf ook een boom te planten. En het is minder erg dan het 
lijkt: wethouder Karin Walters heeft al een boom: een Acer freemanii Jeffersred aan de Anton 
Philipsweg. Dus hoeven er nog maar twee nieuwe geplant te worden.  
 
In dat verband twee vragen: 
 
1. Bent u op bereid uw beëindiging van de wethoudersbomentraditie te heroverwegen en 

twee nieuwe bomen te planten, ter ere van de wethouders Karin van Hunnik en Arno 
Scheepers? 

2. Bent u bereid om de omvang van deze bomen af te stemmen op de omvang die de 
andere wethoudersbomen in Hilversum inmiddels hebben gekregen? 

 
Wij zien uw reactie met vertrouwen tegemoet.  
 
 
 
Rob Docter 
Democraten Hilversum 
 
 


